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Change of Client Information Form (Individual)

客户资料修改表 (个人)
Name of Client

客户姓名

Account Number

账户号码：

Account Type

账户类别 Future Account 期货账户 Cash Account 现金账户 Margin Account 保证金账戶

Options 您需要对个人资料进行下列哪项操作：

新增 Add 修改 Amend 删除 Delete

Note: Please only fill in the part(s) that you need to change.

注：无论您选择哪项操作，只需填写您需要更改的项目，其余项目无需填写。

Address 地址：

Note: Please provide the latest proof of the NEW address for record.

注：如您欲修改此项，请提供最新三个月内的有效地址证明文件。

Home Tel No.

住宅电话:

Mobile No.

手提电话:

Bank Information 银行资料:

Note： Please provide the proof of the account holder such as bank statement, cheque copy or screen shot of Internet

banking. 注: 请提供最新银行账户的证明文件，例如银行的结单、支票簿或者网上银行的截图。

Email address:

电子邮件：

Others：

其他：

Declaration & Signature 声明及签署

I/We hereby declare that the information given in this form is true and accurate. I/We understand that this form is an

amendment and supplementary document of the "Client Agreement" signed with CN First, and has the same legal effect as

the "Client Agreement".

本人/吾等仅此声明以上资料均属真实及准确。本人/吾等明白该申请表作为与中一签订《客户协议书》 的修改及补充文件，与《客户协书》

具有同等法律效力。

Client Signature(s):

客户签署:

Date 日期 ：

day 日 / month 月 / year 年

FOR INTERNAL USE ONLY

Signed by:

CS RO Settlement CS

Verified by: Approved By: Made by: Checked by: Notified by:

Date:

Name of Bank银行名称 Account Number 账户号码 Currency 币种

S.V.


